
 P R O T O K Ó Ł  

z XXXVIII  sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej  21 maja 2010r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył 

XXXVIII sesję i po powitaniu radnych, Burmistrza Andrzeja Brzezińskiego,  z-cę 

głównego księgowego P. Ewę Spychalską gości oraz sołtysów z terenu Gminy 

Janikowo, oznajmił, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał./ listy w 

załączeniu protokółu/ 

 

Protokolantem XXXVIII sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie Barbara Smolik. 

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad             

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

 

Wobec braku propozycji wniesienia zmian do porządku obrad radni jednogłośnie 

przegłosowali 15 głosami za przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta: z prac w okresie pomiędzy 
sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 
gminy). 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2010r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych mających charakter 



 2 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Janikowo i jej jednostkom 
podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Kołodziejewie. 

9. Składanie interpelacji.  

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Wnioski i zapytania.  

12.  Zakończenie sesji. 

 

Punkt 4 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej 

sesji został sporządzony i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady. KaŜdy z radnych 

mógł się z nim zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia.  Z uwagi na brak 

poprawek poddał protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie przyjęła protokół     

z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

Burmistrz Andrzej Brzeziński  przedstawił informację o stanie środków 

finansowych gminy..  

-  jednostki budŜetowe -        -      2.277.268,83 zł  

-  rachunki dochodów własnych        -          43.538,87 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 20 maja 2010r.: 

- dochody - 15.468.244,30 zł   

- wydatki - 17.161.070,89 zł 

Na dzień 20 maja 2010 roku ustalono stratę w budŜecie na kwotę 1.692.826,59 zł   

ZadłuŜenie na dzień 21 maja 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 324.597,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

        -   413.849,00 zł 
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- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.426.475,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -2.000.000,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu PKO BP  -4.000.000,00 zł 

Razem kredyty      -9.164.921,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

21.05.2010r. stanowi 19,21% kwoty planowanych dochodów. /zał.nr 1 do 

protokółu/ 

 

Następnie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z prac w okresie pomiędzy sesjami: 

 

1. Wydano 2 Zarządzenia Burmistrza w sprawie: 
1) Ustanowienia koordynatora gminnego. (dot. wyborów na Prezydenta 

RP) 
 
2) Wyznaczenia lidera gminnego do przeprowadzenia Powszechnego 

Spisu Rolnego w 2010r. 
 

      Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 

1. przeprowadzono przetargi na sprzedaŜ: 
- działek pod zabudowę mieszkaniową ul. Sportowa, ul. Spacerowa i ul. 
Wiejska  – brak wpłat wadium 
 
- działki na cele rolne w Ołdrzychowie – brak wpłat wadium 

 
2. Przeprowadzono przetarg na dzierŜawę powierzchni pod usługi w 

Janikowie w budynku krytej pływalni – brak wpłat wadium 
 
3. Ogłoszono ponowne przetargi na 08.06.2010r. na sprzedaŜ w/w 

nieruchomości i dzierŜawę w/w powierzchni pod usługi. 
 
4. nabyto dzierŜawę od Agencji Nieruchomości Rolnych – tzw. grzybek w 

Kołudzie Małej 
 
5. Sprzedano 1 lokal mieszkalny w mieście z bonifikatą za kwotę 29.300 zł. 

 
/Zał. Nr 2 do protokółu/ 
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Burmistrz poinformował, Ŝe gmina otrzymała pisemną informację o 

zakwalifikowaniu na dofinansowanie projektów: 

- przeciw wykluczeniu internetowemu 

- odnowę wsi w ramach, którego będzie przerobiona stara hydrofornia w Ludzisku 

na świetlicę wiejską. 

Burmistrz odpowiedział na pytania zadane na komisjach rady: 

- usterki wykryte podczas obioru boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie 

zostaną usunięte przez firmę wykonująca inwestycję. 

- parking przy przedszkolu jest skończony 

- jeśli chodzi o wykup płatnych parkingów przez mieszkańców, to czekamy na 

opinię radcy prawnego w tej sprawie. 

Wobec nie zgłoszenia więcej pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu 

obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Radny Krzysztof Kotwikowski złoŜył interpelację w imieniu mieszkańców ulicy 

Wewnętrznej o zamontowanie kamery monitoringu, w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa w tym rejonie. /zał. nr 3/ 

 

Burmistrz od razu odpowiedział na interpelację, wyjaśniając, Ŝe jest 

opracowywany projekt rozbudowy monitoringu. 

 

Punkt 7 

Zmiany w budŜecie na 2010r. przedstawiła z-ca głównego księgowego Ewa 

Spychalska, która poinformowała, Ŝe zmian w budŜecie na 2010 rok dokonuje się 

między innymi na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz  

Decyzji Dyrektora Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Bydgoszczy 

 

DOCHODY BUDśETOWE 
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dochody bieŜące: 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – na podstawie otrzymanej decyzji do 

planu dochodów wprowadza się kwotę 185 955,00 zł z przeznaczeniem na zwrot 

części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych z województwa 

kujawsko-pomorskiego oraz na pokrycie kosztów postępowania poniesionych z 

tego tytułu w pierwszym okresie płatniczym w 2010 roku. 

W dziale 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej .. – zgodnie z 

otrzymaną decyzją  wprowadza się do planu dochodów kwotę 16 967,00 zł z 

przeznaczeniem na organizację i przeprowadzenie I i II tury głosowania w 

wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 20 czerwca 

2010 roku. 

Dochody majątkowe: 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – plan dochodów uzyskanych ze 

sprzedaŜy mieszkań dotychczasowym najemcom zostaje zwiększony o kwotę 

105 250,20 zł. 

 

WYDATKI  BUD śETOWE: 

 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – do planu wydatków wprowadza się 

kwotę 182 308,70 zł na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych 

oraz kwotę 3 646,30 zł na wydatki związane z pokryciem kosztów postępowania 

poniesionych z tego tytułu. 

W dziale 600 – Transport i łączność – o kwotę 2 000,00 zł zwiększa się planowane 

wydatki na wypłaty wynagrodzeń bezosobowych. 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zwiększa się plan wydatków o kwotę 

200,20 zł z przeznaczeniem na dokonanie opłat sądowych. 
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W dziale 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej .. – do planu 

wydatków wprowadza się łączną kwotę 16 967,00 zł przeznaczoną na wypłaty 

wynagrodzeń bezosobowych wraz z  pochodnymi, na zakup materiałów i usług 

oraz podróŜe słuŜbowe związane z organizacją i przeprowadzeniem wyborów 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – na podstawie porozumienia zawartego z 

Województwem Kujawsko-Pomorskim dotyczącego  projektu kluczowego pn. „e-

Usługi – e-Organizacja – pakiet rozwiązań informatycznych dla jednostek 

organizacyjnych województwa kujawsko-pomorskiego” w części dotyczącej 

modułu „e-Edukacja w Województwie Kujawsko-Pomorskim” realizowanego w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2007-2013, wprowadza się do planu wydatków kwotę 

68 250,00 zł, jako zabezpieczenie wkładu własnego na realizację projektu pn. 

„Zakup tablic interaktywnych dla oddziałów od I do III szkół podstawowych 

województwa kujawsko-pomorskiego w roku 2010”. W tablice zostaną 

wyposaŜone wszystkie szkoły podstawowe z terenu Gminy Janikowo. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – w rozdziale 85203 dokonuje się wprowadzenia 

do planu wydatków łącznej kwoty 37 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

środków Ŝywności, zakup energii oraz usług pozostałych. Ponadto  w rozdziale 

85228 dokonuje się przeniesienia pomiędzy paragrafami kwoty 2 100,00 zł na 

zakup materiałów i wyposaŜenia oraz na zakup usług zdrowotnych i pozostałych. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – w rozdziale 90095 

dokonuje się zmniejszenia planowanych wydatków na wypłaty dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego o kwotę  2 200,00 zł. 

Ogółem saldo zmian w planie dochodów i wydatków wynosi 308 172,20 zł po 

stronie zwiększeń. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczyta treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za na 15 radnych obecnych 

podczas głosowania.  /zał.nr 4 
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Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie  określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie naleŜności pienięŜnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Janikowo i jej jednostkom podległym 

oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe zgodnie ustawą o postępowaniu w 

sprawach dotyczących pomocy publicznej projekt programu pomocowego, projekt 

pomocy indywidualnej lub projekt pomocy indywidualnej na restrukturyzację 

podlega notyfikacji i naleŜy go przesłać do Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i 

Konsumentów, który w terminie 14 dni moŜe przedstawić zastrzeŜenia dotyczące 

zasad udzielania pomocy. 

Przedmiotowa uchwała została wysłana do prezesa UOKiK w Warszawie w dniu  

Prezes UOKiK w Warszawie wystąpił o ujęcie w zapisach projektu uchwały 

odwołania do Rozporządzenia Komisji Wspólnot Europejskich nr 1998/2006 z 

dnia 15 grudnia 2006r. w sprawie stosowania art. 87 i 88 Traktatu o pomocy de 

minimis oraz do uregulowań ogłoszonych w Rozporządzeniu Rady Ministrów z 

dnia 29 marca 2010r. w sprawie zakresu informacji przedstawianych przez 

podmiot ubiegający się o pomoc de minimis. Uchwała została dostosowana 

zgodnie z wszystkimi zaleceniami  w/w instytucji. /pismo z UOKiK zał. nr 5 

Wobec nie zgłoszenia Ŝadnych pytań, Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz 

Łanucha przedstawił treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta 15 głosami za, czyli jednogłośnie. /zał.nr 6/ 

 
Punkt 9 

Nadanie nazwy ulicy w Kołodziejewie. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński, powiedział Ŝe wymieniona w uchwale droga, 

zgodnie z załączoną mapą sytuacyjną, nie posiada nazwy, i na wniosek 

mieszkańców, postanowiono taką nazwę nadać – Pod Lasem, co umoŜliwi 

prawidłowe numeracje dla nieruchomości zlokalizowanych przy ulicy obecnie i 
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planowanych w przyszłości. Jest to droga z Kołodziejewa w kierunku 

Wierzejewic. Burmistrz dodał, ze w przyszłości gmina wystąpi do Lasów 

Państwowych , aby połączyć drogi i dalej nadać im nazwę. 

PoniewaŜ nie zgłoszono pytań, Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał 

projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za.  /zał.nr 7 / 

 

Punkt 10, 11 i 12 

Kolejno głos zabrali: 

 

1) Radny Hubert Fabiszewski zapytał, Ŝe gmina Janikowo będzie organizowała 

zbiórkę darów dla powodzian. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński odpowiedział, Ŝe na chwilę obecną nie było nic 

planowane, ale moŜna taką propozycję rozwaŜyć. 

 

2) Radny Krzysztof Kotwikowski zapytał, czy będzie robiony chodnik w stronę 

cmentarza. W tej sprawie była juŜ składana interpelacja. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe w ciągu tygodnia odpowie na to pytanie.. 

 

3) Radny Grzegorz Czerwiński zapytał, czy będzie usunięta awaria prądu na 

garaŜach przy ulicy Wilkońskiego. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe długo trwały uzgodnienia z energetyką, ale od 

poniedziałku wejdzie firma do usunięcia awarii. 

 

4) Radny Krzysztof DzieŜa zapytał, czy nie moŜna porozmawiać z Kołem 

Łowieckim, poniewaŜ zwierzęta leśne robią bardzo duŜe szkody. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe moŜna jedynie porozmawiać w tej sprawie z kołem 

łowieckim. 
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5) radny Robert Padoł – zapytał, w jaki sposób będą typowane rodziny do 

programu przeciw wykluczeniu cyfrowemu. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe typować będzie Ośrodek Pomocy Społecznej, bo 

najbardziej zna to środowisko. 

Radny dodał, ze być moŜe będzie to zły podział, poniewaŜ ktoś moŜe sprzedać taki 

sprzęt jak go dostanie za darmo. 

 

6) Sołtys Wierzejewic Jolanta Sap zapytała, czy gmina nie mogłaby przekazać 

starych komputerów do dyspozycji sołtysów. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński odpowiedział, Ŝe jeśli gmina likwiduje stare 

komputery, to nie nadają się do dalszego uŜytkowania. Chyba, Ŝe Rada rozpatrzy 

moŜliwość zakupu laptopów sołtysom. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1630 zakończył XXXVIII  Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

 

 

Protokółowała:     Przewodniczący  

Barbara Smolik    Rady Miejskiej w Janikowie 

        

Roman Jaszcz 


